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Opening en vaststelling agenda  

De vergadering vindt fysiek plaats. Twee NCad-leden zijn afwezig. 

Naast de NCad-leden nemen drie medewerkers van het NCad deel. De algemeen 

secretaris neemt digitaal deel. 

De agenda wordt vastgesteld. 

 

Mogelijk of schijnbaar conflicterende activiteiten en activiteiten van belang voor 

het NCad 

Monique Janssens geeft aan voor TPI TV een statement te hebben afgegeven 

waarom transitie naast de 3 V’s belangrijk is. 

 

Coenraad Hendriksen geeft aan op 3 december in Zweden een lezing te geven 

over Covid-19 en alternatieven voor dierproeven tijdens de jaarlijkse bijeenkomst 

van de Nationale Academie voor Wetenschap. Tevens meldt hij dat hij per 1 

augustus 2021 zal stoppen bij Intravacc. 

 

Henk Smid geeft aan dat hij op 10 september voor TPI een nadere toelichting zal 

geven inzake streefbeelden. 

 

WC11 

Tijdens het wereldcongres WC11 zal een aantal NCad-leden vanuit een andere rol 

bij verschillende workshops en sessie betrokken zijn. Tijdens de vergadering 

wordt daarvan een inventarisatie gemaakt.  

 

Bijeenkomst met dierenwelzijnsorganisaties 

Tijdens de bijeenkomst met de dierenbeschermingsorganisaties op 7 oktober 

zullen naast het ondersteunend bureau tevens drie leden van het NCad aanwezig 

zijn. 

 

Concept advies Parallelstudies 

De voorzitter geeft aan dat het advies per pagina zal worden besproken. 

Redactionele punten worden middels mail kenbaar gemaakt. Er is nog een drietal 

onderwerpen die nadere aandacht behoeven. Het onderscheid tussen de 

verschillende domeinen, fundamenteel, translationeel en regulatoir zal worden 

losgelaten en de termen complementair en parallel zullen nog nader worden 

toegelicht om enige verwarring te vermijden. De gemaakte opmerkingen zullen 

door de medewerker van het ondersteunend bureau worden verwerkt, waarna nog 

een schriftelijke ronde volgt voor eventueel finetuning. Indien er geen principiële 

bezwaren naar voren komen is het advies na de schriftelijke ronde akkoord en zal 
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het in overleg met de trekkers vastgesteld worden door de voorzitter. Als er toch 

nog principiële zaken naar voren komen, dan zullen deze in de NCad vergadering 

van september worden besproken.  

 

Advies Cumulatief ongerief 

De verantwoordelijke medewerker van het ondersteunend bureau geeft een 

toelichting. Besproken wordt  wat de wenselijke reikwijdte van het advies zal gaan 

worden. Om recht te doen aan het onderwerp zal er naast de verkenning van de 

ruimte binnen de EU-Richtlijn ook aandacht besteed worden aan de bredere 

ethische vragen die dit onderwerp oproept. Er volgt een bespreking met de 

expertgroep. In een volgende vergadering zal het advies opnieuw worden 

besproken. 

 

Actielijst 

n.a.v.: 

Het IvD Platform geeft er de voorkeur aan een eerstvolgend Harry Blom Beraad 

begin volgend jaar te laten plaatsvinden. 

 

 

Verslag vorige vergadering 

Het verslag wordt met een enkele wijziging vastgesteld. 

 

 

Rondvraag 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

 

 

   


